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Zápis z finančního výboru  
ze dne  5.9.2011 

 
místo: zasedací místnost čp. 95 nám. A. z Pardubic, Úvaly 

čas: 18.15 hod 
 
přítomni dle prezenční listiny:  
ing. H .Váňová., D. Kyralová,  H. Opálková, ing. Jukin Z., R. Komínková, ing. E. Kiššová, P. 
Kunetka, ing. L. Milerová 
 
Omluveni: Mgr. P. Borecký, H. Faistauerová, Ing. K. Pilný 
 
Program: 
 
1. Zahájení 
2. Ověření zápisu z 6.6.2011 
3. Schválení programu jednání   
4. Rozpočtové opatření č. 2/2011 
5. Podněty pro kontrolní akce VZZM 
6. Plnění úkolů FV – MŠ 3, rozpočtové procesy 
8. Diskuze 
9. Ukončení 
 
K bodu 1 Zahájení 
 
Předsedkyně Ing. Váňová přivítala přítomné a zahájila zasedání FV, seznámila členy 
s programem jednání dle bodů 1-9. Bylo konstatováno, že zasedání je usnášeníschopné, je 
přítomno 7  členů.  
 
K bodu 2 Ověření zápisu z 6.6.11 
 
Zápis předložen k odsouhlasení ověřovatelům ing. Váňové a pí H. Opálkové. Originál 
založen v sekretariátu města. 
Ověřovatelem  zápisu dnešního jednání byl stanoven  P. Kunetka 
 
K bodu 3   Schválení programu jednání  
Členové FV byli seznámeni s návrhem programu dnešního zasedání, který byl schválen. 
 
 
K bodu 4  Rozpočtové opatření č. 2/2011 
 
Předložen zpracovaný návrh RO č. 2/2011, který je předmětem schvalování na VZZM 
22.9.2011.  
 
Projednání RO č. 2/2011 
 
PŘÍJMY:  Ing. Váňová upozorňuje na tyto položky: 
 

1. Splátky půjček Sokol (0000/2420) 100.000,- – nutno prověřit zda již není uhrazeno ( 
pí Hájková) 

2. Dotace kanalizace  (    /4216) 58 mil. – prověřit zda je za r. 2011 celá podle smlouvy o 
dotaci na kanalizaci pro rok 2011  

3. Úvěr z banky  (0000/8123)  27 mil – konkretizovat na jaké položky se čerpá zda-li 
v souladu s záměrem  

4. 2,631 mil příspěveky do infrastruktury v Radlické čtvrti od fy Trustee – podat 
informace zda již proběhlo …. Stejná částka byla plánována v r 2010) 
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5. Položka 1211 DPH – nutno rozdělit na 2 řádky, kdy bude samostatně sledován 
proces plátce DPH (město) -  vratky DPH 

 
Závěr: Ke jmenovaným příjmovým položkám doporučuje FV doplnit komentářem od vedoucí 
EO  pí Hájkové při předkládání RO č. 2  na VZZM 22.9.2011.  
 
 
 
VÝDAJE:   Připomínky proběhly k těmto položkám: 
 

1. 3749 -6121 Příroda investice: navýšení na rekonstrukce rybníků Fabrák, Kalák, Jámy 
Vzhledem k vypsanému výběrovému řízení není jasné, zda se tato investice bude 
čerpat celá ještě v letošním roce dle předpokladu, když dle projektu se v letošním 
roce rybník vypustí a nechá vymrznout v zimě.  

 
2. 3113-5331 ZŠ neinvestiční příspěvky – 1,390 mil na vybavení vstupní haly a opravy a 

udržování (5171) 775 tis – FV požaduje vysvětlení od ředitele ZŠ s přehledem 
čerpání těchto prostředků … do dalšího RO 

 
3. 3141-6121 – dostavba školní jídelny. Ing. Váňová upozorňuje na nepřipravenost 

akce, kdy náklady na PD jsou vysoké – zastupitele odsouhlasili akci bez znalosti výše 
finančního plnění. Ing. Kiššová doporučuje zvážit možnost místo plánované 
dřevostavby řešit ŠJ kontejnerem  
 

4. 2310-6121 navýšení vodovod Janáčkova -  nyní na 3 mil., v předložených podkladech 
z odboru investic není dostatečně odůvodněno, rozpor 1 mil.  
 

 
Proběhla diskuze k dalším položkám:  
- Ing. Kiššová se dotazuje na položku 3412 příspěvky spolkům a organizacím  - ing. 

Váňová vysvětluje, že se jedná o povinné 1% na sport a jiné neziskové organizace 
- Ing. Milerová – zda jsou splaceny všechny velké dluhy z dřívější doby na koupaliště- 

ing. Váňová odpovídá, že bude předloženo jako podnět VZZM k prověření    
 
- Vzhledem k tomu, že není dle předloženého podkladu od OINV patrno, jak je 27 

mil. rozpuštěno v investicích ( zda jsou smlouvy na splašk. kanalizaci na 
čerpání 60 mil. v letošním roce,  jaká částka je z toho na dešťovou kanalizaci, 
která není v RO 2 uplatněna…) – bude Usnesení FV k návrhu RO 2 zformulováno 
po obdržení odpovědi od pí Reicheltové do 8.9.2011 

  
 

Usnesení /FV/2011: 
Finanční výbor města Úvaly bude hlasovat per-rollam po doplnění informací vedoucích 
odboru ekonomického a investičního 
 

 
Pro: 7     Proti:  0 
 
Z:  předseda FV     T:  VZZM 22.9.2011  
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K bodu 5 – Podněty FV – kontrolní činnost pro VZZM, tajemníka 
 
V souvislosti s  RO č.2/2011  předkládá FV  Zastupitelstvu města  podněty pro  pověření 
provedení kontrolní činnosti těchto akcí: 
 

1. Náklady na č.p. 65 - prověření  všech výdajů od doby pořízení nemovitosti (na PD, 
dotační manažeři, posudky apod.) a předložení závěrečné zprávy ZM 

 
2. Prověření nákladů za provoz koupaliště  Úvaly – prověřit hospodaření koupaliště za 

dobu platnosti smluvního vztahu,  zaměřit se na náklady na vodu a ostatní platby 
 

3. Prověřit hospodaření městského časopisu Život Úval – změny v rámci fungování ŽÚ, 
změna grafiky, příjmy – výdaje, časový vývoj nákladů (také příjmů)  ve časovém vývoji 
minimálně 6-8 let 

 
4. Připravit pro návrh nového rozpočtu města rozbor rozpočtované položky Platy 

zaměstnanců  (5011) ve vazbě schváleného počtu zaměstnanců v organizačním 
členění pro rok 2012  a celkový přehled vývoje položky v předchozích rozpočtových 
obdobích.  

 
 
 
 

Usnesení /FV/2011: 
FV pověřuje členy z řad zastupitelů předložit podněty  1.- 5.  na následujícím  jednání 
ZM ke schválení 
 
Pro:  7       Proti: 0 

 
Z: předseda FV    T.:       
 
K bodu 6 – Plnění úkolů FV 
 

a) MŠ 3 – probíhá, zpráva o kontrolní činnosti je připravena, bude projednána 
s odpovědným útvarem a vedením města. K uvedené kontrole proběhla diskuse, 
z které byl formulován požadavek na vypracování přehledové tabulky nákladovosti 
MŠ 3 před a po otevření nového pavilonu k dané zprávě. Pro daný bod bude také 
připraven návrh možného řešení MŠ  ve městě (na následující jednání FV) 

        
b) Rozpočtové procesy –  

 
ing. Váňová připravila podklady pro další jednání FV kde se jedná: 

- návrh schématu komplexní řízení procesů rozpočtu města od jeho sestavení, tvorbu 
rozpočtů, Dále  

- návrh směrnice rozpočtu města.  
Materiál jsou rozeslané el. Formou členům FV k dalšímu projednání. 

 
K bodu 8- diskuze  
 
 
– vyplynuly podněty viz výše 
 
 
k bodu 9 - ukončení 
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Návrh další schůzky dle harmonogramu 31.10. 2011 v 18.15 na nám A. z Pardubic čp. 95 s 
tím, že může být operativně změněn dle potřeby, ukončení jednání  v 19.20  hod. 
 
 
Zapsala: Kyralová 
 
 
 
 
 
…………………………                          Ověřovatel:         …………………………. 
Ing. Helena Váňová              Petr Kunetka 
     předseda FV                 člen FV  
 


